
PRoToKoŁ NRxXIx/2oI7

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 29 września 2OL7 r.

w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynle

Nowy Kawęczyn, dnia 29.09.2OI7 r.



Ad. 7 Otuląrcźe XXIX - e1 SesJż Radg Gmlng.
Przewodnicząca Rady Gminy w Nowym Kawęczynie MaŁgorzata

Meszka o godzinie 11.10 otworzyła XXIX sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stulierdzenźe prąuromocnoŚci obrad.
Po powitaniu radnych, soł§rsów i gości oświadcryła, iż zgodnie z

listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi
quorum pozuralĄace na podejmowanie prawomocnych decyzji - ltstg
obecnoścź radngch, sołtgsóul orąz goŚct stąnoui załqcznik nr 7, 2 ź

3 do nźniejszego protokołu.
Osoby nieobecne:

Paweł Nowakowski - usprawiedliwiony,
Agata Wrzodak - usprawiedliwiona.

Ad. 3 Przgjęcźe porzqdku obrąd.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka odczytała

proponowany porządek XXIX-ej sesji Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie, który przedstawia się następująco:

1. Otwarcie XXIX -ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII-ej Sesji, która odbyła się w dniu

31 sierpnia2017 r.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy o podjęĘch działaniach w okresie

rntędzy Sesjami Rady Gminy, a zurłaszcza z wykonania uchwał
Rady Gminy.

6. Informacja o wykonaniu budzetu gminy zal-sze półrocze 2OI7 r.
7. Informacja o przygotowaniu szkół do tozpoczęcia roku szkolnego

2oI7 l2oI8.
B. Rozpatrzenie projektów Uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
9. Interpelacje, zapytania radnych i sołtysów oraz wolne wnioski.
IO.Zakończenie obrad.

Proponowany porządek obrad stanowi załqcznik nr 4 do
niniej szego protokołu.

Przewodnicząca Rady Gminy wnioskowała o dokonanie zmiany w
porządku obrad polegającej na zrealizowaniu pkt 7 Informacja o
przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2OI7l2018 po pkt 4
Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII-ej Sesji, która odbyła się w dniu 31
sierpnia 2OI7 r. Zmiana wynika z ograniczęń czasowych dyrektorów
szkoł.
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Radni jednogłośnie przyjęIi porządek obrad po zmianie.
Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco:

].. Otwarcie XXIX -ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII-ej Sesji, która odbyła się w

dniu 31 sierpnia2OI7 r.
5. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego

2oI7 l2oI8.
6. Sprawozdanie Wójta Gminy o podjętych działaniach w okresie

rniędzy Sesjami Rady Gminy, a zurłaszcza z wykonania uchwał
Rady Gminy.

7, Informacja o wykonaniu budzetu gminy zaI-sze półrocze 2017 r.
8. Rozpatrzenie projektów, Uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
9. Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów orazwolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII-ej Sesji, która
odbyła się w dniu 31 sierpnia 2Ot7 t.

Przewodnicząca M. Meszka przypomniaŁa, że Protokół Nr
XX\III|2OI7 z XXUII sesji Rady Gminy, która odbyła się 31 sierpnia
2OI7 r. znajduje się na sali.

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia protokołu Nr XXVIII l 20 17 .

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w
posiedzeniu jednogłośnie przyjęła protokół z XXVIII-ej sesji.

Ad. 5 Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku
szkolnego 2Ot7l2018.

Informację o przygotowaniu Szkoły Podstawowej im. Jana
Antoniego Grabowskiego w Nowym Dworze Przedstawiła Pani Barbara
Srnolarek - Dyrektor szkoły. Informacja stanowi załqcznźk nr 5 do
niniej szego protokołu.

Informację o prąygotowaniu Szkoły Podstawowej im. Armii
Krajowej w Trzciannie przedstawiła Pani Urszula Ancerowicz - Dyrektor
szkoły.Informacja stanowi załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.
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Informację o przygotowaniu Szkoły Podstawowej im. Jozefa
Wybickiego w Strzybodze przedstawiła Pani Karolina Hanuszkie:wicz -
Dyrektor szkoły. Informacja stanowi załqcznik nr 7 do niniejszego
protokołu.

Wójt Gminy poinformował, że dzięki decyzjom podjęĘm przez
radnych gminy i dyrektorów szkół wejście w nowe przepisy nastąpiło
dość łagodnie. We wszystkich szkołach jest zbliżona liczba uczniów.
Stopniowe przechodzenie uczniów do szkoĘ w Strzybodze spowoduje
łagodne zrniany w liczbie uczniów szkole w Trzciannie. Gimnazjum im.
Józefa Wybickiego w Strzybodze już nie ma zostaĘ Ęlko oddziały
gimnazjalne. Największy problem na dzień dzisiejsąy stanowi dość duża
Iiczba nauczycieli zatrudnionych na część etatu. Nauczyciele ci mają
czasami po dwie trzy godziny i w zuriaaku, z tym nie są mocno zuriązani
ze szkołą. ZrnieniŁy się programy tlaulczartia, zrnieniły się lektury.
Kontęczne będzie doposażenie bibliotek w niezbędne lektury szkolne.
Dowozy i godziny rozpoczynania zajęć zostały ustalone. Przyspieszol1o
godzinę rozpoczynania zajęć w Nowym Dworze i w Trzciannie, natomiast
w Strzybodze zostały bez zmian. Przez dwa lata musimy utrzyrrrać dowóz
uczniów klas gimnazjalnych i 3 szkóŁ podstawowych. Jest to dość
trudne logis§cznie. Czekarny na informację w zakresie sposobu
naliczenia subwencji w małych szkołach wiejskich.

Wójt podziękował dyrektorom szkóŁ i nauczycielom za starania i
pracę włożone w przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego.
Gimnazjum miało najtrudniejszą sytuację. Nastąpiło przekształcenie
szkoły i utworzenie oddziału przedszkolnego.

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy o podjętych działaniach w
okresie między Sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwał Rady Gminy.

Sprawozdanie doĘczy okresu od 31 sierpnia 2017 roku do 29
września 2OI7 roku. XXVIII Sesja Rady Gminy odbyła się w dniu
31.08.2017 r. Podjęto następujące uchwały:

1. Uchwała Nr XXUII/ 147 l2ol7 w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Nołvy Kawęczyn
obejmującego obszary we wsiach Kolonia Starorawska i Nowy
Dwór Parcela - uchwała przyjmująca opracowany plan. DoĘczył
ok. 10 ha na przemysł nieuciązlio..y i usługi. Uchwała została
opublikowana.
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Uchwała Nr XXVIII|I48|ZOI7 w sprawie wrażenia zgody na
nabycie nieruchomości - uchwała doĘczy budynku w Zglinnej
Małej. Wysłano pismo do spółdzielni. Będzie realizowany protokół
uzgodnień. Cena zakupu zostaŁ ustalona wcześniej. Wynosi 10

Ęs. zł.
Uchwała Nr XXVIII|I49 /2OI7 w sprawie określeniaprzeznaczenia
mienia gimnazjum przekształconego w szkołę podstawową
doĘczy wykonania nowych przepisów. Uchwała jest realizowaraa.
Uchwała Nr XXVII l I5O l 2OI7 w sprawie pozbawienia statusu
pomnika przyrody 1 sztuki drzeura znajdującego się na terenie
Gminy Nowy Kawęczyn - uchwała doĘczy drzewa przy kościele
parafialnych. Było pomnikiem przyrody, wpisanym do rejestru.
Uchwała Nr XXVIII/151 l2OI7 w sprawie zrniany w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Nowy Kawęcąln na lata 2017 - 2023
- doĘczy zmian dokonanych w budzecie i zabezpieczenia środków
na inwesĘcję polegającą na przebudowie skrzyżowania w
Strzybodze. Grnina wystąpiŁa z wnioskiem do Wojewody Łodzkiego
o dofinansowanie. Termin składania wniosków upłynął 15
września. Nie rna jeszcze wyników naboru.
Uchwała Nr XXVIII|I52l2OI7 w sprawie zrnian w budzecie gminy
na 2OI7 rok
Uchwała Nr XXVIII|I53l2OI7 w sprawie zabezpieczenia środków
finansowych w budzecie gminy na 2O18 rok na realizację projektu
inwestycyjnego.

W okresie objęĘm sprawozdaniem podjęte zostało Zarządzenie Nr
38l2O17 w sprawie zmian w planie finansowym Urzędu Gminy w
Nowym Kawęczynie na 2OI7 rok. Zarządzenie doĘczy zmian
dokonanych w uchwale budzetowej podjętej na Sesji Rady Gminy w
dniu 31 sierpnia2OI7 r.

W okresie sprawozdawczyrn został wyremontowany most rla rzece
Rawce. Drewniany most naprawiono wymieniając podkłady. Jest
przejezdny, bo również z przyczyn dewastacji był nieprzejezdny. Prośba
o zwrócenie uwagi na dzieci i młodzież i icŁ. zachowanie.

Opady nie naruszyły nawierzchni dróg asfaltowych. Drogi
utwardzone ucierpiały na skutek opadów. Jesteśmy w trakcie poprawy
jakości i przejezdności dróg. Wczoraj trwały prace w Psarach w
kierunku Lisnej, w Suliszewie, Sewerynowie, Budach Trzcińskich.
Obecnie naprawiane są drogi utwardzane tłuczniem. Część dróg
utwardzona destruktem będzie naprawiana w póżniejszym terminie. Na
drodze Doleck - Orłów - spłynęło kilka samochodów piasku i zwiru.
Utwardzono droge w części najbardziej narażonej na wypłukiwanie.
UĘto do naprawy tłucznia betgnowego. Jest to droga dojazdowa do pól.

2.

3.

4.

5.

6.

7.
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Dziś remonĘemy drogi w miejscowościach: Nowy Dwór-Parcela,
Helenków i gruntowa na Zazdrośc. Jutro będzie przerwa w pracach. Do
realizacji została Zglinna Duża w kierunku Rzędkowa i ZgLinna Duża w
kierunku miejscowości Wojska. Dziś lub w poniedziałek wykonany
zostaniem remont drogi w Esterce w kierunku Lisnej, tj. do granicy z
gminą Kowiesy.

Zakończono przebudowę drogi przez Rzędków. Przy dobrej
nawierzchni powstał problem z prędkością. część mieszkańców
występuje o progi zwalniające. Jest to teren zabudowany i powinna być
zachowana ograniczol1a prędkość. Wyremontowano tam odcinek 3 km.
Postawienie progów co 300-4OO metrów byłoby uciązliwe zarówno dla
samochodów osobowych, jak i ciągników rolniczych wraz z rnaszynami.
Na dzien dzisiejszy przyjmujemy stanowisko, że jest to teren
zabudowany, oznakowany. z pewnością odpowiednie organy będą
monitorowały ten teren. Na drogach z kategorią nie stawia się progów.
Na drogach wewnętrznych można stawiać. Są sytuacje wyjątkowe kiedy
jest zgoda generalnego dyrektora dróg i taki próg rnoże powstać. Jest
taki przed szkołąw Makowie i w Żelaznej.

zrealizowano wodociąg na odcinku strzyboga * Budy Trzcinskie.
Wykonawca zgłosił inwestycję do odbioru. Konieczne są tutaj badania i
dopiero wtedy będzie można odebrać inwestycje. Przyczyni się to do
poprawy ciśnienia wody.

Realizowane jest oświetlenie uliczne w Nowym Dworze-Parceli. Są
postawione słupy i w najbliższym czasie będą montowane lampy.

w trakcie mamy dwa postępowania, gdzie wydanie decyzji
administraryjnych wymaga dŁuższej procedury. Jedno doĘczy
Rawiczowa, a drugie Zglinnej Małej. Obydwa doĘczą budowy chlewni, a
w zasadzie w drugim przypadku jest to tuczarnia. w Rawiczowie
wniosek doĘczy budowy chlewni doĘczącej podstawowej wielkości
hodowli. Współczynnik przeliczania sztuk rzecąnvisLych na DJP wynosi
0,16. Z obliczeń wynika, że hodowla w Rawiczowie wyniosłaby ok. 2O0
sztuk. W Zglinnej Małej planowana jest hodowla na 1950 sztuk. W jeśli
chodzi o postępowanie w Rawiczowie to została wydana decyzja o
warunkach zabudow pozytywna dla inwestora. Odwołały się strony
niezadowolone z tej decyzji. Samorządowe Kolegium Odwoławcze
uchyliło naszą decyzję i przekazało do ponownego tozpattzenia. Powód
jest taki, że mkno iż raport środowiskowy nie jest wymagany to SKO
uztlało, że naleĘ wydać decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach.
Po wydaniu wyroku można wnieść sprzeciw w ciągu 30 dni. Zgadzarny
się z wyrokiem i powinniśmy zacząć postępowanie od początku.
Inwestor rniał rnożliwość zaskarżenia wyroku i skorzystaŁ z tego prawa
do wojewódzkiego sądu Administracyjnego. Jeśli wojewódzki sąd
Administracyjny utrzyma wyrok Samorządowego Kolegium
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odwoławczego, to sprawa wróci do początku i znów będzie konieczne
wydanie decyzji środowiskowej przed decyzją o warunkach zabudoo,ry.

Salę obrad opuścił radng Dańusz Walendzik zmniejszajqc skład Radg do
12.

Inwestor musi przedstawić kartę projektu. To wiąie się z kosztami
dla inwestora. W dalszej kolejności występujemy o opinię RDOŚ, który
może, ale nie musi nałoĘć raport środowiskolvy i dalej cała procedura
odwoławcza. JeśIi WSA .uzt:'a inaczej niz SKO, to wtedy decyzja l1asza
byłaby utrzymana w mocy. Sąd będzie rozstrzygał tę kwestię.

Drugie postępowanie doĘczy prawie 2 Ęs. sztuk jest w terenie
rolniczym. Inwestor ma trzodę chlewną. Teraz ma 800 sztuk, co wynika
z raportu środowiskowego. Mieszkańcy zaprotestowali przeciwko
rozbudowie i dobudowie chlewni. Raport jest w RDOŚ. Sanepid dał
pozyĘwną opinię. RDOŚ przysłał pismo o uzupełnienie raportu
środowiskowego. Jest to długa lista punktów do uzupełnienia łącznie z
Ęm, że zaproponował, aby inwestor wskazaŁ rozwia4ania alterna§rwne.
Odbyły się dwa zebrania w miejscowości Zglinna Mała. Byty to zebrania
sołectwa. Uczestnikiem obydwu zebrań był wójt gminy. Na jednym
zebraniu przedstawione była procedura zwiry,ana z uzyskaniem decyzji
środowiskowej. Mieszkańcy Kazimierzowa i Zglinnej Małej nie negują
budowy Ęlko, nie akcepĘą lokalizacji. Akceptują doĘchczasową
hodowlę. Jeśli chodzi o dobudowę, to mając mozliwość zmiany
Iokalizacji proponowano, aby z nich skorzystać. Na pierwszym zebraniu
nie było inwestora. Dlatego też podjęto decyzję o zorganizowaniu
drugiego zebrania. Obydwie strony przedstawiały argumenĘ, nawet
padły pomysły pomocy, zamiany dziaŁek, aby oddalić inwesĘcję. Na Ęm
zakonczyło się zebranie. Jak dalej trwają rozrnory trudno powiedzieć.
Inwestor pewnie widziaŁ determinację mieszkańców i znał stanowisko
wójta. Jakakolwiek decyzja organu zostanie zweryfikowana w trakcie
postępowania przez SKO i sądy. Będzie to spowodowane odwołaniami
stron. Nie może być wydana decyzja administracyjna z rażącym
naruszeniem prawa. uchybienia mogą się zdarzyć z uwagi na różne
interpretacje przepisów i ptzyjęte prakĘki.

Inne postępowania nie więą się z tego Ępu protestami. starosta
skierniewicki wydał decyzję na budowę hali na 8 ws. m. Na obecną
chwilę jest juz 11 Ęs. m. Postępowanie doĘczy firmy UDS.

wójt podziękował dyrektorom szkoł za przygotowanie parady dla
na Święto Kwiatów Owoców iWarzyw.

ponadto poinformował, że w sobotę odbył się rajd rowerowy
organizowany przez Gminę ,Nowy Kawęcąyn, Bolimów i Miasto
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Skierniewice. Będzie to cykliczna impreza. W Ęm roku ruszyło 60
uczestników. Na początku rajdu nie sprzyjała pogoda. Start rajdu był w
Nowym K.awęczynie, a kończył się w Bolimowie. w przyszłym roku
będzie odwrotna sytuacja, tj. start w Bolimowie, a koniec w Nowym
kaulęczynie. Najprawdopodobniej w przyszłym roku rajd odbędzie się w
czer\^Iclu.

z ostatnich posiedzeń połączonych komisji rozpatrzono kilka
wniosków. Jeden z nich doĘczył włączenia Rawiczowa do
Bolimowskiego Parku Krajobrazowego. Wniosek ten został negaĘwnie
rozpatrzony. W zulię,ku z Wm nie będzie uchwały intencyjnej.

Mieszkąńcg Ranaiczowa i Bud Trzcińskich opuścili salę obrad.

Był wniosek lokatorów z Nowego kawęczyna o wykup mieszkania.
Stanowisko Rady w sprawie tego wniosku jest negatywne. Nie ma zgody
na sprzedaż.

Internet szerokopasmowy w szkołach zostanie zapewniony w
porozumieniu z ftrrną, która w,ramach projektu europejskiego realizuje
podłączenie do Internetu szerokopasmowego. Będzie to ronłiaganie
możliwe do wykorzystania przez mieszkańców. Jest problem w szkołach.
Będą zasto sow ane łącza światłowodowe.

Jest problem i koszt zuriag,any z oświetleniem ulicznym. Będzie
opłata z Ętułu dzierżawy zalampy, które wiszą na słupach naIeżących
do energeĘki. Na dzien dzisiejszy jest 538 lamp, szafki pomiarowo -
sterownicze. W sumie miesięcznie wychodzi I.5OO zł.

sołtys krakowiak zapytała dlaczego energe§rka nie płaci
dzierżawy za słupy na działkach prywatnych?

wójt - przygotowujemy pismo w sprawie odrzucenia propozycji
energeĘki. Niektóre samorządy przegrywają sprawy w sądach. Bronimy
się przed dodatkowymi opłatami.

Był też wniosek osp w Trzciannie odnośnie zakupu
nieruchomości na garaż. połączone komisje nie widząc mozliwości w
tegorocznym budżecie zanęgowały wniosek w tym roku.

sołtys Jaroń zapytał czy w mliazku z tyrn zadaniejest mozliwe do
wprowadzenia do budżetu w przyszłym roku?

wójt odpowiedział, że wcześniej należałoby przeprowadzić
rozeznarlie cenowe.

Ad. 6 Informacja o ulgkonanźu budżetu Gmźng zą l-sze
półrocze 2O77 r.
Informacja z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 8 do

niniejszego protokołu.
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Wójt poinformował, że radni otrzymali informację z wykonania
budżetu za l-sze półrocze i zostało ono omówione na wspólnym
posiedzeniu komisji Rady Gminy. Dodał, ze jeśli chodzi o procentowe
wykonanie budzetu, to nie ma zagrożenia doĘczącego wykonania
dochodów. Wydatki administracyjne wykonane są w wysokości
przekraczającej 5oo/o, ponieważ składają się na nie wynagrodzenia
pracowników i nauczycieli oraz tzlllł. ,trzynastki" i dodatki wyrównawcze.
Wydatki inwestycyjne wykonane są zawsze w wysokości poniżej 5O%o,

ponieważ rozliczenie inwesĘcji następuje zwykle w drugiej połowie roku.
Sprawozdanie z wykonania budzetu przeka,.atle było do Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Skierniewicach. Kolegium podjęło uchwałę w
sprawie wyrażenia pozyĘwnej opinii w sprawie wykonania budżetu zal
półrocze.

Brak pytań do przedstawionego sprawozdania.

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zajęcie stanowiska.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwały w

następuj ących sprawach :

1. zmian w budzecie gminv na 2017 rok
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w

posiedzeniu - 12 głosarni ,,za' przy O głosach ,przeciv/ oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr X)tfiX ltS4l2O17 - która stanowi
załqcznźk nr 9 do niniejszego protokołu.

2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozv Finansowei na lata 2017-
2023 wraz z prog.nozą I<uIoBr dŁuĄ7 na |ata 2OI7 -2023

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 12 głosarni ,,za' przy O głosach ,przecivł oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIX l 1.5,5l20t7 - która stanowi
załqcznik nr 70 do niniejszego protokołu.

wójt poinformował, że nie będzie podejmowana uchwała w sprawie
pomocy finansowej dla Powiatu, który ucierpiał podczas huraganu,
poniewaz w wyniku rozn;ro.uqy telefonicznej Pani Skarbnik uzyskała
informację, że Starostwo Powiatowe otrzymało tak duze wsparcie ze
strony samorządów, że brakuje im pracowników, którzy zajmą się
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opracowaniem niezbędnej dokumentacji rozliczeniowej. Serdecznie
podziękowano nam za chęc udzielenia pomocy.

Ad. 9 Interpelacje, zapgtania radngch oraz uolne ulnloskź.
Sołtys Jaroń zapytŃ o to c4r w tym roku uda się połozyć asfalt na

drodze w Trzciannie przed szkołą, czy może to zadanie ttzeba będńe
zrea7izować w przyszłym roku?

Wójt odpowiedziń, że w tym roku nie będzie możliwe wykonanie
navłierzchni asfaltowej . Zadanie zostanie zrealizowane w przyszłym roku.

Radna Firmanty podkreśliła, że to zadanie zostało zgłoszone do
budżetu na drugi rok.

Ad. 10 Ząkończenie obrąd.
Przewodnicząca Rady wobec zrealizowania potządku obrad, o

godz. 12,4O zarnknęŁa XXIX sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Sylwia Pijanka
1 /lp l,/K'-'

Sekretarz Gminy
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